

**INSTITUT LATIHAN KEHAKIMAN DAN PERUNDANGAN (ILKAP)
JABATAN PERDANA MENTERI**

**KENYATAAN TAWARAN
SEBUT HARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-Kontraktor Bumiputera Tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK).

NO. SEBUT HARGA	KERJA-KERJA	KOD BIDANG	TEMPOH IKLAN SEBUT HARGA	TAKLIMAT SEBUT HARGA	TARIKH TUTUP SEBUT HARGA
SH. 6 /2019	SEBUT HARGA KERJA-KERJA BAIK PULIH BUMBUNG, PAGAR, PAIP, MENEBAK POKOK DAN KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI INSTITUT LATIHAN KEHAKIMAN DAN PERUNDANGAN (ILKAP) BANDAR BARU BANGI, SELANGOR	Berdaftar dengan CIDB Gred G1 (CE 21) Dan Sijil Taraf Bumiputera dari BPKU / PKK Serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan(SPKK)	6 Mei 2019 hingga 16 Mei 2019	TARIKH 8 Mei 2019 MASA 3.30 PETANG TEMPAT : DEWAN KULIAH ARAS 4, ITITC ILKAP LOT 5 PERSIARAN UNIVERSITI, SEKSYEN 15 43650 BANDAR BARU BANGI, SELANGOR.	16 MEI 2019 12:00 tengah hari

1. Dokumen Sebut Harga ini adalah percuma dan boleh diperolehi di laman sesawang ILKAP mulai 6 Mei 2019.
2. Satu sesi taklimat dan lawatan tapak akan diadakan seperti butiran di atas dan Kehadiran penama seperti yang tercatat di dalam sijil adalah **DIWAJIBKAN**. (Kehadiran wakil adalah beserta surat perwakilan kuasa). Penyebutharga yang gagal menghadiri taklimat tersebut tidak akan dipertimbangkan dan **DITOLAK**.
3. Sila bawa bersama salinan asal Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU), Sijil Pendaftaran Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) serta Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) yang masih sah tempohnya beserta dengan salinan fotostat (tidak dikembalikan).
4. ILKAP tidak tertakluk menerima mana-mana tawaran terendah atau sebarang tawaran. ILKAP berhak untuk membatalkan atau menunda atau menggantung tawaran di atas secara keseluruhan atau sebahagian sebelum atau selepas tarikh dan masa tutup tawaran tanpa menyatakan sebab di atas keputusan tersebut.
5. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan dalam sampul surat yang bermeterai dan bertanda No.Sebut Harga dan tajuk sebut harga di sebelah kiri atas sampul surat dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga seperti di alamat di bawah :-

**INSTITUT LATIHAN KEHAKIMAN DAN PERUNDANGAN (ILKAP)
JABATAN PERDANA MENTERI
SEKSYEN KEWANGAN, PENTADBIRAN DAN PERKHIDMATAN
TINGKAT 3, BANGUNAN ITITC
LOT 5, PERSIARAN UNIVERSITI,
43650 BANDAR BARU BANGI
SELANGOR.**